
Input fra Firmaidræt Slagelse 
 
 
Hej  
Tak for rundvisningen i går på 20 min. 
Det var udmærket at gå rundt, men det er naturligvis umuligt for os at give et tilbud dagen efter, og med så få 
oplysninger idet forpligtelser, som I forventer Jer, ikke kan laves af en amatørklub på 1 dag 
Så vi synes faktisk, det var lidt spild af tid for Jer og os, med en så overfladisk gennemgang. Hvorfor skulle 
alle de, som havde budt ind med deltagelse, ikke have een fælles gennemgang. Herved kunne vi måske 
have fundet noget fælles. 
 
Firmaidræts råd er, at I må finde en løsning, hvor man kan leje stadion med bygninger til enkelt events eller 
andre få arrangementer på et år - Vi kan ikke se nogle amatørklubber i kommunen kan løfte denne opgave. 
Ved at I selv driver udlejning til events, kunne vi måske arrangere "Firmaidræt open" som er over 2 dage 
med min 10 idrætsgrene, eller andre større fælles arrangementer. Vi laver jo ganske store arrangementer i 
kommunen, som Ladywalk i Skelskør med 4000 deltagere og Mandehørm på kasernen med 800. Hertil en 
del mindre arrangementer. 
 
Med venlig hilsen 
 
Bjarne Christensen 
Firmaidræt Slagelse 
29994261 

 


